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Vragen van het lid Weekers (VVD)
aan de ministers van Financiën en
van Economische Zaken over de
ontwikkeling van de Nederlandse
economie. (Ingezonden 11 juli 2008)

1
Kent u het bericht «CBS zet
Planbureau en analisten op verkeerde
been met sombere cijfers»?1

2
Wat vindt u van de kritiek dat het CBS
er maar niet in slaagt snel een goed
beeld te geven van de ontwikkeling
van de Nederlandse economie?

3
Is het waar dat het CBS 2 tot 2,5 jaar
na dato de cijfers nog moet bijstellen
en dat uit de bijstelling zou blijken dat
het CBS er structureel naast zit?

4
Wat vindt u van de bewering dat het
CBS «slachtoffer van bezuinigingen»
is die ten koste zijn gegaan van de
kwaliteit?

5
Hoe accuraat in termen van snelheid
en betrouwbaarheid zijn de gegevens
van het CBS, afgezet tegen de
accuratesse waarmee vergelijkbare
instellingen van andere landen
werken?

6
Van welke bronnen is het CBS casu
quo het Centraal Planbureau
afhankelijk als het gaat om
aangeleverde data en in hoeverre

zitten hierin hiaten om snel een goed
beeld te krijgen van de economische
ontwikkelingen in Nederland?

7
Is de Belastingdienst ook zo’n bron en
hoe accuraat (in termen van snelheid
en betrouwbaarheid) zijn deze
gegevens?

8
Met welke kwaliteit bent u tevreden
en wat is er nodig om het CBS snel
een goed beeld te laten leveren van
de ontwikkeling van de Nederlandse
economie opdat het Centraal
Planbureau en analisten hun
voorspellingen kunnen baseren op de
juiste uitgangspunten?

1 Het Financieele dagblad, 10 juli 2008.
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